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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 22/2020 

XXII Sesja w dniu 19 maja 2020 roku. 

Obrady rozpoczęto 19 maja 2020r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 13:35 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Piotr Czarnecki 

3. Janusz Dębczyński 

4. Mariola Gawłowska 

5. Andrzej Gołębieski 

6. Krzysztof Grządziel 

7. Joanna Hofman-Kupisz 

8. Jarosław Hupało 

9. Agnieszka Jura - Walczak 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski nieobecny 

14. Krystian Łuczak 

15. Józef Mazierski 

16. Wanda Muszalik 

17. Arkadiusz Piasecki 

18. Elżbieta Rutkowska 

19. Ewa Szczepańska 

20. Małgorzata Szymańska 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński nieobecny 

Sprawy organizacyjne: 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady XXII 

sesji Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 

Zastępców Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani 

Domiceli Kopaczewskiej, Pani Barbary Moraczewskiej, a także zebranych na sali 
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dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, przedstawicieli mediów, mieszkańców 

naszego miasta oraz radnych Rady Miasta VIII kadencji uczestniczących w 

obradach.  

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 24 radnych na sali obrad zgromadzonych jest aktualnie - zgodnie z listą 

obecności 22 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 19 maja br. są prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XXII sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XXI sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 30 

marca 2020 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. Nie 

zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż wraz z zawiadomieniem o obradach 

dzisiejszej sesji przekazany został Państwu radnym porządek obrad. W związku z 

tym Przewodniczący Rady Miasta otwierając dyskusję w tej kwestii zwrócił się do 

radnych z zapytaniem czy wnoszą zmiany do porządku obrad. 

W dyskusji wzięli udział: 

•  radny Janusz Dębczyński 

•  radny Piotr Kowal 

•  radny Krzysztof Kowalski 

•  radny Stanisław Wawrzonkoski Przewodniczący Rady Miasta 

•  Janusz Dębczyński 

 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji oraz braku zmian, 

Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do realizacji porządku obrad. 

 

Ad. 2 

Ślubowanie Radnego Rady Miasta Włocławek. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w związku z wygaśnięciem mandatu 

radnego Pana Dariusza Jaworskiego, w jego miejsce, zgodnie z Postanowieniem Nr 

9/2020 Komisarza Wyborczego we Włocławku, wstępuje Pan Piotr Czarnecki. Aby 

Pan Piotr Czarnecki mógł przystąpić do wykonywania mandatu radnego, winien 

złożyć ślubowanie. W związku z powyższym Przewodniczący Rady wyjaśnił, iż 

odczyta rotę ślubowania, a Pan Piotr Czarnecki po jej wysłuchaniu wypowie słowo 

„ślubuję” bądź z dodaniem zdania „tak mi dopomóż Bóg”. Po odczytani roty 

ślubowania i złożeniu ślubowania przez Pana Piotra Czarneckiego – Przewodniczący 

Rady Miasta poinformował. że Pan Piotr Czarnecki może przystąpić do wykonywania 
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mandatu radnego, Rada liczy 25 radnych i złożył gratulacje Panu Piotrowi 

Czarneckiemu objęcia mandatu radnego. 

Ad. 3 

 Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 
 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym, która obejmuje okres od dnia 30 

marca br. czyli od ostatniej sesji Rady Miasta do dnia 19 maja br. i przedstawia się 

następująco:  

 

Od 1 kwietnia do 12 maja w kwarantannie zbiorowej we Włocławku przebywało 

łącznie 71 osób. Do końca kwietnia wydatkowano na ten cel prawie 68 tysięcy 

złotych. Z dniem 1 maja - zgodnie z zaleceniem Wojewody Kujawsko-Pomorskiego - 

wygaszono obiekt kwarantanny zbiorowej przy ul. Mechaników. Wedle najnowszych 

danych w kwarantannie zbiorowej i domowej we Włocławku przebywa łącznie około 

130 osób.  

W okresie międzysesyjnym podpisano 11 umów dotyczących udzielenia zamówienia 

publicznego. 12 maja zawarto umowę z firmą TIMBER PROJECT Sp. z o.o. z 

siedzibą w Warszawie na budowę basenów letnich z zapleczem sanitarnym wraz z 

zagospodarowaniem terenu. Wartość umowy to niespełna 3.5 miliona złotych brutto. 

Inwestycja powinna zostać ukończona do 30 października tego roku, z tym, że I etap 

- dokumentacja oraz budowa niecek basenowych – powinny być gotowe do 15 lipca. 

15 kwietnia podpisano umowę z firmą „MAJA” Ewelina Piotrowska z siedzibą w 

Małkini Górnej na dostawę i montaż urządzeń placu zabaw przy ul. Kościelnej. 

Wartość umowy to ponad 318 tysięcy złotych brutto. Wykonawca ma 90 dni od dnia 

zawarcia umowy na realizację prac. 

Jeszcze przez 10 dni, tj. do 29 maja, trwa nabór wniosków o zawarcie umowy najmu 

mieszkań położonych we Włocławku przy ul. Celulozowej. Kompletne wnioski należy 

składać do skrzynki podawczej w Urzędzie Miasta przy Zielonym Rynku. Formularze 

wniosków dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej 

Miejskiego Budownictwa Mieszkaniowego.  

We wszystkich miejskich placówkach opiekuńczo-wychowawczych i domach pomocy 

społecznej wprowadzono wszystkie niezbędne, zgodne z wytycznymi wojewody 

kujawsko-pomorskiego oraz Głównego Inspektora Sanitarnego, procedury 

zabezpieczające wychowanków przed ryzykiem zakażenia. W każdej jednostce 

wprowadzono zakaz wizyt oraz wszelkie inne możliwości kontaktu bezpośredniego 

dla osób z zewnątrz. Wszędzie wydzielone zostały osobne pomieszczenia: izolatoria. 

Przeznaczone są one dla dzieci przyjmowanych w ramach tzw. interwencji, a dla 

mieszkańców domów pomocy społecznej po powrocie ze szpitala. Wszystkie 

placówki wyposażone są w konieczne środki ochrony oraz dezynfekcji ludzi i 

pomieszczeń. W Miejskim Zespole Żłobków w związku z zapowiadanym terminem 

otwarcia tego typu placówek, przygotowane są wszystkie procedury oraz instrukcje 

dla personelu konieczne do zabezpieczenia dzieci, które mają do niego powrócić. 
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14 kwietnia zostały ogłoszone wyniki naboru do przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz klas I w szkołach podstawowych na 

rok szkolny 2020/2021.  

do 21 przedszkoli publicznych, w których zorganizowane będą 93 oddziały (w tym 9 

integracyjnych) przyjęto 2099 dzieci. Przedszkola dysponują jeszcze 156 wolnymi 

miejscami.  

do 8 oddziałów przedszkolnych w 7 szkołach podstawowych przyjęto 157 dzieci. W 

oddziałach tych są jeszcze 43 wolne miejsca, do 34 oddziałów klas I w szkołach 

podstawowych (w tym 4 oddziałów integracyjnych) przyjętych zostało 745 dzieci. 

Szkoły dysponują jeszcze 60 wolnymi miejscami (w tym dla 7 dzieci z orzeczeniami 

do kształcenia specjalnego). 4 maja został w powyższych jednostkach uruchomiony 

nabór uzupełniający na pozostałe wolne miejsca. 

4 maja zakończyło się głosowanie na lokalizację dwóch parkletów, które zostaną 

ustawione w obszarze rewitalizowanym. Głosami mieszkańców drewniane 

konstrukcje z siedziskami i zielenią staną na Placu Wolności i ul. Zduńskiej.  

Wydział Sportu i Turystyki prowadzi monitoring działalności sportowej stowarzyszeń 

na podstawie informacji zamieszczanych na stronach internetowych, portalach 

społecznościowych oraz wiadomości przekazywanych pocztą elektroniczną. Jak 

wynika z analizy, na 37 stowarzyszeń, które na początku roku złożyły ofertę realizacji 

szkolenia sportowego dzieci i młodzieży, co najmniej połowa prowadzi działalność 

sportową w okresie epidemii, dostosowując ją do warunków bezpieczeństwa. 

Najczęściej prowadzoną formą aktywności klubów jest: organizacja szkoleń 

sportowych online, przekazywanie materiałów szkoleniowych, a od niedawna, 

organizacja zajęć w terenie lub obiektach otwartych w zmniejszonych grupach i 

zgodnie z zaleceniami rządu.  

 

Po zakończonym wystąpieniu Prezydenta Miasta, Przewodniczący Rady Miasta 

otworzył dyskusję nad przedstawioną informacją zwracając jednocześnie uwagę, aby 

pytania radnych nie odbiegały od zagadnień przedstawionych przez Pana 

Prezydenta i dotyczyły przedstawionej informacji z działalności miasta w okresie 

międzysesyjnym. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

1.  radny Janusz Dębczyński 

2.  radny Józef Mazierski 

3.  radny Krzysztof Kowalski 

4.  radny Andrzej Gołębieski 

5.  radny Elżbieta Rutkowska 

6.  radny Stanisław Krzemieniewski 

7.  radny Stanisław Wawrzonkoski 

8.  Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

9.  Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki 

10.  radny Janusz Dębczyński (Ad Vocem) 

11.  radna Mariola Gawłowska 
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12.  radny Krzysztof Kowalski (Ad Vocem) 

13.  Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki (Ad Vocem) 

14.  radny Stanisław Krzemieniewski 

15.  Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Moraczewska 

 

Ad. 4 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2020 rok wraz z autopoprawką. 

 

Ad. 5 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2020-2030. 

Wprowadzenia do finansowych zagadnień zawartych w ww. projektach uchwał 

dokonała Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta, omawiając łącznie obydwa 

punkty dotyczące zmian w budżecie miasta oraz zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2020 rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Katarzyna Zarębska. 

Także uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2020-2030 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła również 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2020-2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (2) 
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Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 6 

Uchwała w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości podatników 
prowadzących działalność gospodarczą, których płynność finansowa uległa 
pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z 
powodu COVID-19. 

 

Ad. 7 

Uchwała w sprawie przedłużenia terminu płatności rat podatku od nieruchomości 
wskazanym przedsiębiorcom, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w 
związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu 
COVID-19. 

Wprowadzenia do zagadnień dotyczących ww. projektów uchwał dokonała Pani 

Honorata Baranowska Skarbnik Miasta, która poinformowała o zasadach zwolnień 

podatkowych od nieruchomości oraz przedłużeniu terminu płatności rat podatku od 

nieruchomości podatnikom prowadzącym działalność gospodarczą i wskazanym 

przedsiębiorcom, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z 

ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji Stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości podatników 

prowadzących działalność gospodarczą, których płynność finansowa uległa 

pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z 

powodu COVID-19 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Także projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu płatności rat podatku od 

nieruchomości wskazanym przedsiębiorcom, których płynność finansowa uległa 

pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z 

powodu COVID-19 był przedmiotem obrad Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji 

Miasta. Pozytywną opinię o projekcie uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji 

radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 



 

8 

 

W dyskusji wzięli udział: 

1.  radny Janusz Dębczyński 

2.  radny Krzysztof Grządziel 

3.  radna Wanda Muszalik 

4.  radny Krzysztof Kowalski 

5.  radna Agnieszka Jura - Walczak 

6.  Skarbnik Miasta Honorata Baranowska 

7.  Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki (Ad Vocem) 

8.  radny Krzysztof Kowalski (Ad Vocem) 

9.  radny Janusz Dębczyński (Ad Vocem) 

10.  radny Stanisław Krzemieniewski 

 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości podatników 

prowadzących działalność gospodarczą, których płynność finansowa uległa 

pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z 

powodu COVID-19. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Jarosław Hupało 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przedłużenia terminu płatności rat podatku od nieruchomości 

wskazanym przedsiębiorcom, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w 

związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu 

COVID-19.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Jarosław Hupało 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 8 

Uchwała w sprawie: określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji 
przez Prezydenta Miasta Włocławek. 

Zagadnienie dotyczące przedmiotowego projektu uchwały omówiła Dyrektor Biura 

Nadzoru Właścicielskiego i Przekształceń Pani Kamila Słomczewska. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 
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Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

•  radny Janusz Dębczyński 

•  radny Jacek Buława 

•  Dyrektor Biura Nadzoru Właścicielskiego i Przekształceń Kamila 

Słomczewska 

•  radny Janusz Dębczyński (Ad Vocem) 

• -Sekretarz Miasta Wiesława Konopczyńska 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji 

przez Prezydenta Miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

PRZECIW (8) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (2) 
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Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Po zakończeniu procedowania nad ww. uchwałą Przewodniczący Rady Miasta 

ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. 

Przerwa w obradach sesyjnych. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

Ad. 9 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Włocławek w zakresie obszaru 
położonego pomiędzy ulicami: św. Jana, 3 Maja, Placem Wolności, Brzeską, Placem 
Kopernika, Bednarską i brzegiem rzeki Wisły. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała 

Dyrektor Wydziału Urbanistyki i Architektury Pani Jolanta Stańczak-Bromirska. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Włocławek w zakresie obszaru 

położonego pomiędzy ulicami: św. Jana, 3 Maja, Placem Wolności, Brzeską, Placem 

Kopernika, Bednarską i brzegiem rzeki Wisły był przedmiotem obrad Komisji 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Pozytywna opinie o projekcie uchwały 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

• Dyrektor Wydziału Urbanistyki i Architektury Jolanta Stańczak-Bromirska 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Włocławek w zakresie obszaru 

położonego pomiędzy ulicami: św. Jana, 3 Maja, Placem Wolności, Brzeską, Placem 

Kopernika, Bednarską i brzegiem rzeki Wisły.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr 

Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski 

BRAK GŁOSU (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 10 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Włocławek w zakresie obszaru 
położonego pomiędzy ulicą Brzeską, Placem Wolności, ulicą Kilińskiego, ulicą 
Okrzei, terenami kolejowymi, ulicą Szpitalną, Parkiem im. H. Sienkiewicza, rzeką 
Zgłowiączką oraz brzegiem rzeki Wisły. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała 

Dyrektor Wydziału Urbanistyki i Architektury Pani Jolanta Stańczak-Bromirska. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 
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Opinia komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Włocławek w zakresie obszaru 

położonego pomiędzy ulicą Brzeską, Placem Wolności, ulicą Kilińskiego, ulicą 

Okrzei, terenami kolejowymi, ulicą Szpitalną, Parkiem im. H. Sienkiewicza, rzeką 

Zgłowiączką oraz brzegiem rzeki Wisły był przedmiotem obrad Komisji Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Pozytywną opinię o projekcie uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Włocławek w zakresie obszaru 

położonego pomiędzy ulicą Brzeską, Placem Wolności, ulicą Kilińskiego, ulicą 

Okrzei, terenami kolejowymi, ulicą Szpitalną, Parkiem im. H. Sienkiewicza, rzeką 

Zgłowiączką oraz brzegiem rzeki Wisły. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Kowalski 

BRAK GŁOSU (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak 
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NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 11 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji w latach 2018 – 2019 
„Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Włocławek na lata 2016 – 2019”. 

Wprowadzenia do przedłożonego projektu uchwały dokonała Pani Jolanta Stańczak-

Bromirska Dyrektor Wydziału Urbanistyki i Architektury.  

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Rewitalizacji. 

Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta Zastępca Przewodniczącej Komisji 

radny Stanisław Krzemieniewski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

1. radna Joanna Hofman-Kupisz 

2.  radny Janusz Dębczyński  

3.  radny Stanisław Wawrzonkoski Przewodniczący Rady Miasta 

4.  radny Józef Mazierski 

5.  radny Stanisław Krzemieniewski 

6.  radna Joanna Hofman-Kupisz 

7.  Dyrektor Wydziału Urbanistyki i Architektury Jolanta Stańczak-Bromirska 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do wzięcia udziału w dyskusji Przewodniczący Rady 

Miasta poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji w latach 2018 – 2019 

„Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Włocławek na lata 2016 – 2019”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 12 

Uchwała w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta 
Włocławek na lata 2020-2023”. 
 

Wprowadzenia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała Dyrektor Wydziału 

Urbanistyki i Architektury Pani Jolanta Stańczak-Bromirska. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Rewitalizacji. 

Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna 

Agnieszka Jura-Walczak. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta 

Włocławek na lata 2020-2023”. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Kowal 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 13 

Uchwała w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły II stopnia nr 1 we Włocławku, ul. 
Nowomiejska 25 i włączenia jej do Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego we Włocławku, ul. Nowomiejska 25. 

Zagadnienie dotyczące procedowanej uchwały przedstawiła Pani Agnieszka 

Białopiotrowicz Dyrektor Wydziału Edukacji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. uchwałę. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię 

w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Wanda 

Muszalik. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 
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Wobec braku głosów do dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 

głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły II stopnia nr 1 we Włocławku, ul. 

Nowomiejska 25 i włączenia jej do Centrum Kształcenia Zawodowego i 

Ustawicznego we Włocławku, ul. Nowomiejska 25. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Józef Mazierski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 14 

Uchwała w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na realizację w 2020 
roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Rodzinie Pan Piotr Grudziński. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 
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Opinia komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na realizację w 2020 

roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 15 

Uchwała w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej w mieście 
Włocławek za 2019 rok”. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Rodzinie Pan Piotr Grudziński. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku głosów do dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 

głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej w mieście 

Włocławek za 2019 rok”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 



 

20 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 16 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 
realizacji projektu pn. „Wsparcie osób starszych i kadry świadczącej usługi społeczne 
w zakresie przeciwdziałania rozprzestrzenianiu się COVID-19, łagodzenia jego 
skutków na terenie województwa kujawsko-pomorskiego” współfinansowanego w 
ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – 
Pomorskiego na lata 2014 – 2020, Oś Priorytetowa 9 Solidarne społeczeństwo, 
Działania 9.3 Rozwój usług zdrowotnych i społecznych, Poddziałanie 9.3.2 Rozwój 
usług społecznych, w ramach naboru projektów pozakonkursowych w trybie 
nadzwyczajnym o numerze nr RPKP.09.03.02.-IZ.00-04-75P/20. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Rodzinie Pan Piotr Grudziński. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

- radna Wanda Muszalik 

Wobec braku innych zgłoszeń do udziału dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 

realizacji projektu pn. „Wsparcie osób starszych i kadry świadczącej usługi społeczne 

w zakresie przeciwdziałania rozprzestrzenianiu się COVID-19, łagodzenia jego 

skutków na terenie województwa kujawsko-pomorskiego” współfinansowanego w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego na lata 2014 – 2020, Oś Priorytetowa 9 Solidarne społeczeństwo, 

Działania 9.3 Rozwój usług zdrowotnych i społecznych, Poddziałanie 9.3.2 Rozwój 
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usług społecznych, w ramach naboru projektów pozakonkursowych w trybie 

nadzwyczajnym o numerze nr RPKP.09.03.02.-IZ.00-04-75P/20..  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 17 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Pilotażowego Programu 
„Wolontariat szansą na oddłużenie” wrzesień – grudzień 2019. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Rodzinie Pan Piotr Grudziński. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 
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Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Józef Mazierski 

• radna Elżbieta Rutkowska 

• Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie Piotr Grudziński 

• Zastępca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska 

• radny Stanisław Wawrzonkoski Przewodniczący Rady Miasta 

Wobec braku innych zgłoszeń do udziału dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Pilotażowego Programu 

„Wolontariat szansą na oddłużenie” wrzesień – grudzień 2019. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 



 

23 

 

Ad. 18 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Rocznego Programu 
współpracy Gminy Miasto Włocławek z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2019". 

Przedmiotowy projekt uchwały omówiła Pani Elżbieta Dynarska Dyrektor Wydziału 

Polityki Społecznej i Zdrowia Publicznego. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Rocznego Programu 

współpracy Gminy Miasto Włocławek z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2019". 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (2) 
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Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 19 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Gminę Miasto 
Włocławek do projektu pn. „Projekt 5Z”, współfinansowanego w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko - Pomorskiego na 
lata 2014 – 2020, w ramach Osi Priorytetowej 11 Rozwój lokalny kierowany przez 
społeczność, Działanie 11.1 Włączenie społeczne na obszarach objętych LSR. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Pan Piotr Grudziński Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Gminę Miasto 

Włocławek do projektu pn. „Projekt 5Z”, współfinansowanego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko - Pomorskiego na 

lata 2014 – 2020, w ramach Osi Priorytetowej 11 Rozwój lokalny kierowany przez 

społeczność, Działanie 11.1 Włączenie społeczne na obszarach objętych LSR. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 
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Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 20 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. 
„Rodzina w Centrum 3” współfinansowanego w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 Oś 
Priorytetowa 9 Solidarne społeczeństwo, Działanie 9.3 Rozwój usług zdrowotnych i 
społecznych, Poddziałania 9.3.2. Rozwój usług społecznych. 
 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Pan Piotr Grudziński Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. 

„Rodzina w Centrum 3” współfinansowanego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 Oś 
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Priorytetowa 9 Solidarne społeczeństwo, Działanie 9.3 Rozwój usług zdrowotnych i 

społecznych, Poddziałania 9.3.2. Rozwój usług społecznych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 21 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.G. na działalność Prezydenta Miasta 
Włocławek. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał radny Pan Józef Mazierski Zastępca 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, który przedstawił stanowisko 

wypracowane w powyższej sprawie przez członków Komisji. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.G. na działalność Prezydenta Miasta 

Włocławek.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 22, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

PRZECIW (1) 

Jarosław Hupało 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 22 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani M.O. na działalność Dyrektora 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał radny Pan Józef Mazierski Zastępca 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, który przedstawił stanowisko 

wypracowane w powyższej sprawie przez członków Komisji. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani M.O. na działalność Dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 23 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 

 Interpelacje kierowane do Prezydenta Miasta podczas obrad XXII sesji Rady Miasta 

złożyli: 

•  radny Janusz Dębczyński, 

•  radny Andrzej Gołębieski, 

•  radna Joanna Hofman-Kupisz, 

•  radny Arkadiusz Piasecki. 

 

Ad.24 

Informacje i komunikaty. 
 

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta przypomniał Państwu 

Radnym o obowiązku składania oświadczeń majątkowych za 2019 rok. 

Oświadczenie majątkowe wraz z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego 

dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok poprzedni należy złożyć w dwóch 

egzemplarzach w terminie do dnia 31 maja 2020 roku do Biura Rady Miasta. 
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Ad. 25 

Zakończenie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski zakończył obrady XXII sesji Rady Miasta Włocławek, które 

odbyły się w dniu 19 maja 2020 roku. 

Przewodniczący Rada Miasta Włocławek Stanisław Wawrzonkoski 

  

 


